

**PROTOKOLL FRA STYREMØTE I  
ASKER INNEBANDY KLUBB**

**Tirsdag 2. mai 2017 Kl. 19.00**

**Tilstede:**

**Lars Arnevig, Eskild K. Nordby, Camilla Ringstad, Mats L. Hartmann, Silje Stensrud**

**Meldt forfall:**

**Siv Irene Nesse, Henrik Hegsvold**

Saksnr.	Sak	Ansvar
11/17	<b>Godkjenning av protokoller</b> Det var ingen protokoller til godkjenning.	
12/17	<b>Økonomisk status</b> Gjennomgang av økonomisk status frem til 1. april. Ved sesongslutt vil klubben ha ca 240 000,- på konto som styret anser som en god "buffer".	
13/17	<b>Nytt vant</b> Styret ble enige om å ta dette i 2018. Dette for å planlegge salg av et av de vantene vi har i dag og at vi kan se på muligheten for å søke om støtte til nye vant.	
14/17	<b>Regler og retningslinjer for Asker IBK (forslag fra Mats)</b> De foreslåtte reglene ble gjennomgått og godkjent. De vil lamineres og henges opp i garderøber etc fra oppstart til høsten.	<b>Mats</b>
15/17	<b>Dommersituasjonen</b> Camilla sjekker om det er noe vi som klubb er pålagt å dekke for dommere. Eskild kontakter Aleksander Neumann og hører om han vil være dommeransvarlig for klubben.	<b>Camilla Eskild</b>
16/17	<b>Keeperkurs</b> Mats sjekker muligheten for å avholde kurs for junior/senior	<b>Mats</b>
17/17	<b>Sponsorsituasjonen</b> <b>Kontrakter og kontroll på betaling og varighet.</b> Utsettes til neste møte. Camilla bestiller nytt seil for hovedsponsor som skal henge i hallen	<b>Camilla</b>
18/17	<b>Gjensidigestiftelsen utebane</b> Det blir dugnad for utebanen og vasking av vant og rydding på lageret den 22 og 23 mai. Hva som blir gjort avhenger av hvor mange som kan delta.	<b>Lars</b>
19/17	<b>Egne arrangement i 2017</b> Det ble snakket om å få i gang en turnering i september i Heggedalshallen. Mats og Camilla sjekker rundt dette.	<b>Mats Camilla</b>
20/17	<b>Klær/utstyr til shoppen</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>- <b>Overtreksdresser</b> Det blir kjøpt inn nye i de størrelsene som trengs.</li> <li>- <b>Andre typer klær</b> Eskild sjekker med Bandysport i forhold til reisegenser og tilbud på dette</li> <li>-</li> </ul>	<b>Camilla Eskild</b>

<b>21/17</b>	<b>Ungdomsgruppe</b> Gruppen består av Vetle, Robert, Thea, Sigurd og Mats. Det har vært liten aktivitet men styret ønsker at de kommer med forslag til nye sosiale og sportslige aktiviteter	<b>Mats</b>
<b>22/17</b>	<b>Lagledermøte/Kurs hjertestarter</b> Det har vært litt forvirring med ansvar for disse to punktene. Styret bestemte at Sportslig utvalg har ansvar for å gjennomføre lagledermøtet og Camilla tar ansvar for gjennomføring av kurs for hjertestarteren.	
<b>23/17</b>	<b>Resultat Hallfordeling for neste år</b> Klubben har fått Heggedalshallen for seg selv med unntak av et par timer på tirsdag som Helsesportsklubben har.	
<b>24/17</b>	<b>Evt.</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>- <b>Søkt om Minirunder 17-19 november (12-14 januar og 9-11 feb)</b></li> <li>- Vi avventer tildeling fra forbundet.</li> <li>- <b>Allmøte for idrettslagene i Asker Hurum og Røyken 10 mai</b></li> <li>- Camilla representerer Asker IBK. Camilla har blitt styremedlem i Asker idrettsråd.</li> <li>- <b>Årsmøte Innebandy 19 og 20 mai</b></li> <li>- Eskild og Lars deltar</li> <li>- <b>Innebandyseminar 10 juni</b></li> <li>- <b>Seksjonsårs møte innebandy 10 og 11 juni</b></li> <li>- <b>Det ble bestemt at vi skal ha sommeravslutning på Hvalstrand tirsdag 13. juni.</b></li> </ul>	

**Lars Arnevig**  
**Referent**